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Advies aan Provinciale Staten

Tbv Statenvergadering d.d 29-06-2020 / 30-06-2020 / 02-07-2020 
Commissie RWK  
Datum commissievergadering 08-06-2020

Onderwerp: 
Voordracht  Voorkeurstracé en stationslocatie Beverwijk-Oterleek

De commissie adviseert:

Dit onderwerp als hamerstuk te agenderen voor de Statenvergadering van maandag 29 juni 2020 (of 
uitloopvergadering op 30 juni en/of 2 juli).

Uittreksel concept-verslag commissie RWK 08-06-2020

6.a Energie: Voorkeurstracé en stationslocatie Beverwijk-Oterleek (A-agenda RWK
08-06-2020)

De voorzitter meldt dat de commissie RWK de voorliggende voordracht bespreekt en adviseert aan 
Provinciale Staten over deze voordracht. Er moet worden vastgesteld of dit stuk als hamerstuk of als 
bespreekpunt naar de vergadering van Provinciale Staten van 29 juni gaat.

Mevrouw De Vries (PvdA) vraagt zich af hoe het leefbaar kan worden houden voor de bewoners van 
IJmond. Deze uitbreiding van het elektriciteitsnetwerk is nodig voor een knelpunt in de huidige 
capaciteit en de aanmelding van duurzaam opgewekte wind op zeestroom. In die zin is het besluit van 
Gedeputeerde Staten logisch. De leefbaarheid voor omwonenden in deze regio is voor PvdA een grote 
zorg. Er komt veel af op IJmond en Beverwijk en Wijk aan Zee in het bijzonder. Mevrouw De Vries 
noemt de uitgebreide problematiek rond Tata, waar de mensen dagelijks mee leven, de regionale 
opgave in de energietransitie, de wind op zee projecten en dan dit schakelstation en de verdere 
bekabeling. Naast hinder van de werkzaamheden, vraagt PvdA zich af of is gekeken naar de overlast 
daarna. Bijvoorbeeld de geluidsoverlast, en dan niet alleen op basis van abstracte normen, maar ook in 
de beleving. Het RIVM heeft hierover onlangs een onderzoek gepubliceerd. Daarbij is ook gekeken 
naar de vergroening rondom het station. Er is een communicatieplan. PvdA vraagt Gedeputeerde 
Staten om, samen met gemeenten en omwonenden, te onderzoeken wat de gevolgen van dit besluit 
zijn voor de leefbaarheid van de regio, in bredere zin dan alleen ten gevolge van de werkzaamheden.

Wat mevrouw Kamer van Hoegee (VVD) betreft, kan dit als hamerstuk door naar Provinciale Staten. Ze 
begrijpt de zorgen van mevrouw De Vries, maar er komt nog een ronde van zienswijzen. Het is 
belangrijk om daar goed naar te kijken.
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De heer Kanik (D66) dankt de Griffie en ambtenaren voor het beantwoorden van de technische vragen. 
D66 stemt in met dit voorstel, het kan als hamerstuk door naar Provinciale Staten. 

Mevrouw Gielen (GL) noemt de energie-infrastructuur een van de grote uitdagingen van de 
energietransitie. In de systeemstudie staan de knelpunten genoemd. De vergroening rondom het 
station is een belangrijke suggestie om mee te nemen. Het voorbereidingsbesluit kan, wat GL betreft, 
als hamerstuk door naar Provinciale Staten. 
Ziet Gedeputeerde nog andere grote knelpunten in de energie-infrastructuur in Noord-Holland die 
actie vereisen? Wanneer gaat men daarmee aan de slag?

De heer Kaptheijns (PVV) heeft moeite met het voorbereidingsbesluit. De achterliggende reden voor 
deze netuitbreiding steunt PVV niet. TenneT stelt op haar website dat de vraag naar elektriciteit hard 
groeit, aangezien steeds meer huizen overstappen van aardgas naar elektrische warmtepompen, het 
aandeel elektrische voertuigen groeit en op steeds meer plekken grote hoeveelheden duurzame 
elektriciteit worden opgewekt door zonneweiden en windparken. PVV ziet geen nut en noodzaak voor 
de energietransitie. Door dit voorbereidingsbesluit wordt dit gebied tijdelijk op slot gezet. Tegen een 
dergelijk besluit kan geen bezwaar of beroep worden ingesteld voor de periode van een jaar. 
Aangezien PVV lokaal draagvlak heel belangrijk vindt, is dit niet wenselijk. Hoewel een netuitbreiding 
op dit moment mogelijk niet nodig is, stijgt de energievraag van onze samenleving. PVV hoopt op de 
grote potentie van kernenergie. Daarom stemt PVV, met tegenzin, in met het voorbereidingsbesluit en 
kan het door als hamerstuk naar Provinciale Staten.

De heer Hollebeek (PvdD) merkt op dat het voorkeurstracé het natuurgebied Krommenieër 
Woudpolder, een uitgestrekt en open polderlandschap, dat deel uitmaakt van een belangrijk regionaal 
netwerk van weidevogels en moeras- en watergebonden diersoorten, doorsnijdt. Hij verzoekt 
Gedeputeerde om te bekijken of het traject zoveel mogelijk langs de Krommeniedijk en Markervaart, 
of langs de bestaande infrastructuur, kan worden geleid om de impact op het de natuur zoveel 
mogelijk te beperken.

Gedeputeerde Stigter antwoordt dat er aandacht is voor leefbaarheid. Door de Provincie en lokale 
bestuurders werd bij de start van het traject de noodzaak gezien om hier medewerking aan te 
verlenen. De noodzaak bestond niet alleen uit het opwekken van duurzame energie, maar ook uit het 
toegenomen elektriciteitsverbruik bij huishoudens, bedrijven en boeren. 
In dit gebied spelen ook andere zaken op het gebied van leefbaarheid. Dat heeft geleid tot dit 
voorkeurstracé, met de minste ingrepen in leefbaarheid en natuurkant. In het vervolgtraject zijn nog 
de nodige keuzes te maken, bijvoorbeeld geluidsoverlast, trillingen en straling door het kV-station. In 
de volgende fase worden de leefbaarheidselementen onderzocht en geconcretiseerd. De leiding zelf 
komt onder de grond, de werkzaamheden zullen enige overlast geven. Men zal alles in het werk 
stellen om de impact op de leefbaarheid zoveel mogelijk te voorkomen.
Er zijn meerdere varianten bekeken. Er is gekozen voor de voorkeursvariant omdat deze de minste 
inbreuk maakt op de natuur en leefbaarheid. Gedeputeerde is bereid om naar de Woudpolder te 
kijken. Hij zegt toe om binnen de voorkeursvariant te kijken hoe men het ten aanzien van de natuur 
zo optimaal mogelijk kan realiseren. Bij de formulering van dit alternatief is echter al gekeken naar 
een variant die de minste inbreuk zou maken op het natuurgebied.
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De heer Hollebeek (PvdD) geeft aan dat het stuk, na deze toezegging, wat hem betreft door kan als 
hamerstuk naar Provinciale Staten.

De voorzitter concludeert dat het stuk als hamerstuk door kan naar Provinciale Staten.


